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031/19: Godkjenning av innkalling og saksliste 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Innkalling og saksliste vert godkjent 

 16.05.2019 FORMANNSKAPET 

Det vert to ekstra orienteringar i sak 43/19: 

 Fisketangen  

 Bergen kommune sitt utspel om ny bom på Klauvaneset  
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 031/19  VEDTAK: 
Innkalling og saksliste er godkjent 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

032/19: Godkjenning av møteprotokoll 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Møteprotokollen vert godkjent 

  

16.05.2019 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 



FO - 032/19  VEDTAK: 
Møteprotokollen er godkjent 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

033/19: Serveringsbevilling - Knarvik kafe og Thai takeaway AS - søknad om 

serveringsbevilling på uteareal 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
I medhald av serveringslova vert søknad om  serveringsbevilling innvilga til avgrensa uteareal med 
ca 10 sitjeplasser.   
·          Løyvehavar:  Knarvik kafe og Thai takeaway AS org. nr 919905638. 

·          Dagleg leiar: Yngve Walaker f. 25.03.64, Litlevika 29, 5914 Isdalstø. 

Arealet må vera avskjerma i høve til trafikk og ikkje koma i konflikt med brannrømmingsvegar. 

………………………… 

16.05.2019 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO - 033/19  VEDTAK: 
I medhald av serveringslova vert søknad om  serveringsbevilling innvilga til avgrensa uteareal med ca 

10 sitjeplasser.   

·          Løyvehavar:  Knarvik kafe og Thai takeaway AS org. nr 919905638. 

·          Dagleg leiar: Yngve Walaker f. 25.03.64, Litlevika 29, 5914 Isdalstø. 

Arealet må vera avskjerma i høve til trafikk og ikkje koma i konflikt med brannrømmingsvegar. 

………………………… 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

034/19: Solholmen Vertshus - søknad om ny alminneleg skjenkebevilling for gruppe 1-3 

etter eigarskifte 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Søknad om ny alminneleg skjenkebevilling for alkoholhaldig drikk gruppe 1-3  og serveringsbevilling 
vert innvilga. 

· Løyvehavar: Solholmen Vertshus AS org.nr. 921237286 
· Dagleg leiar og styrar for skjenkebevillinga: Odd Kåre Remme 
· Avløysar:  Anne Marie Samuelsen 
· Type verksemd: Restaurant/selskapslokaler, bar 
· Skjenketid i samsvar med kommunens forskrift om skjenke- og opningstider, jf del II i 

kommunens alkoholpolitiske plan. 
Serverings- og skjenkebevilling gjeld til 25.04.20 i samsvar med vedtak om midlertidig 
bruksendring av lokala. Dersom vidareføring av bruksendring føreligg, gjeld 
skjenkebevillinga til seinast 30.09.20. Serveringsbevillinga gjeld på ubestemt tid så lenge 
det føreligg bruksendring av lokala.  

· Skjenkeareal innandørs: 



Puben ca 60 m2  - 50 sitjeplassar. 
Hovedhuset ca 130 m2 - 50 sitjeplassar. 

· Skjenkeareal utandørs: 
Lite telt 50 sitjeplassar. 
Stort telt  150 sitjeplassar. 
Det er ikkje tillatt med ståplassar ved uteservering jf. Alkoholpolitisk plan for Lindås 
kommune punkt 4.3. 

Klage 
Kommunens einskildvedtak etter alkohollova kap. 4 kan påklagast til Fylkesmannen i 
Hordaland, jfr. alkohollova § 1-16. Klagefristen er tre veker, jfr. forvaltningslova § 29. Høve for klage 
må nyttast før det i tilfelle kan bli reist sivilt søksmål. Søksmålet må vere reist innan seks månader 
frå det tidspunkt underretning om klageavgjerda er kome fram for 

………………………… 

  16.05.2019 FORMANNSKAPET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 034/19  VEDTAK: 
Søknad om ny alminneleg skjenkebevilling for alkoholhaldig drikk gruppe 1-3  og serveringsbevilling 

vert innvilga. 

· Løyvehavar: Solholmen Vertshus AS org.nr. 921237286 

· Dagleg leiar og styrar for skjenkebevillinga: Odd Kåre Remme 

· Avløysar:  Anne Marie Samuelsen 

· Type verksemd: Restaurant/selskapslokaler, bar 

· Skjenketid i samsvar med kommunens forskrift om skjenke- og opningstider, jf del II i 

kommunens alkoholpolitiske plan. 

Serverings- og skjenkebevilling gjeld til 25.04.20 i samsvar med vedtak om midlertidig 

bruksendring av lokala. Dersom vidareføring av bruksendring føreligg, gjeld 

skjenkebevillinga til seinast 30.09.20. Serveringsbevillinga gjeld på ubestemt tid så lenge 

det føreligg bruksendring av lokala.  

· Skjenkeareal innandørs: 

Puben ca 60 m2  - 50 sitjeplassar. 

Hovedhuset ca 130 m2 - 50 sitjeplassar. 

· Skjenkeareal utandørs: 

Lite telt 50 sitjeplassar. 

Stort telt  150 sitjeplassar. 

Det er ikkje tillatt med ståplassar ved uteservering jf. Alkoholpolitisk plan for Lindås 

kommune punkt 4.3. 

Klage 
Kommunens einskildvedtak etter alkohollova kap. 4 kan påklagast til Fylkesmannen i 
Hordaland, jfr. alkohollova § 1-16. Klagefristen er tre veker, jfr. forvaltningslova § 29. Høve for klage 
må nyttast før det i tilfelle kan bli reist sivilt søksmål. Søksmålet må vere reist innan seks månader frå 
det tidspunkt underretning om klageavgjerda er kome fram for 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 



035/19: Feriereiser for personar med store bistandsbehov   

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Saka vert teke til orientering. 

08.05.2019 Ungdomsrådet 
Ungdomsrådet takkar for orienteringa.  
Ungdomsrådet meiner at Lindås kommune bør innføra tilsvarande retningslinjer som Bergen har. 
 

UR - 010/19  UTTALE: 
     Saka er teke til orientering. 

 

13.05.2019 Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
Merknad til saka frå NFU Lindås og Masfjorden lokallag frå Jan Arild Lindaas vart tilsendt rådet  
09.05.2019. 
Orientering til saka v/Leni Dale-kommunalsjef helse og omsorg 
 

Innstilling til Formannskapet:    
Det er uklart for oss kva rådmannen legg fram til vedtak og kva som skal takast til orientering. 
Saksutgreiinga viser kva retningsliner som gjeld i Bergen kommune og kva kostnader dette vil utgjere 
for Lindås kommune. Saksutgreiinga, slik vi les den seier ingen ting om vidare handsaming.  
Vi ber om at saka vert vidare utgreia då med reell brukarmedvirkning frå brukar/verje, 
brukarorganisasjonane og arbeidstakarorganisasjonane.  
 

Samrøystes vedteke. 
 

RMNF - 015/19  UTTALE: 
Det er uklart for oss kva rådmannen legg fram til vedtak og kva som skal takast til orientering. 

Saksutgreiinga viser kva retningsliner som gjeld i Bergen kommune og kva kostnader dette vil utgjere 

for Lindås kommune. Saksutgreiinga, slik vi les den seier ingen ting om vidare handsaming.  

Vi ber om at saka vert vidare utgreia då med reell brukarmedvirkning frå brukar/verje, 

brukarorganisasjonane og arbeidstakarorganisasjonane.  

 

14.05.2019 ELDRERÅDET 
Merknad: Eldrerådet er samd i uttalen frå RMNF - 13.mai.2019. 
Ellers ingen merknader, samrøystes 
 

ER - 013/19  UTTALE: 
     Eldrerådet er samd i uttalen frå RMNF - 13.mai.2019. 

 

14.05.2019 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Leni Dale-kommunalsjef helse og omsorg 
 

Fellesframlegg v/A. Hetlebakke-Krf: 
Levekårsutvalet bed om at retningslinjene for feriereiser for personar med bistandsbehov i Lindås, 
Meland og Radøy kommunar vert vurderte og samordna  i samband med opprettinga av Alver 
kommune.  Brukarar, brukarorganisasjonar og arbeidstakarorganisasjonar må involverast i prosessen.  
Framlegg til retningslinjer for Alver kommune skal leggjast fram for Alver kommunestyre, som skal 
vedta desse. 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke.  



 

LE - 013/19  INNSTILLING: 
     Levekårsutvalet bed om at retningslinjene for feriereiser for personar med bistandsbehov i Lindås, 

Meland og Radøy kommunar vert vurderte og samordna  i samband med opprettinga av Alver 

kommune.  Brukarar, brukarorganisasjonar og arbeidstakarorganisasjonar må involverast i prosessen.  

Framlegg til retningslinjer for Alver kommune skal leggjast fram for Alver kommunestyre, som skal 

vedta desse. 

 

 

16.05.2019 Formannskapet 
Framlegg om innstillinga frå levekårsutvalet med følgjande tillegg i siste setning: 
....., gjeldande frå 01.01.2020 
 
Framlegget vart vedteke med 9 røyster. 
 
Framlegg frå B.Vatnøy-Frp: 
Feriereiser for personer med store bestandsbehov. 
Formannskapet vedtar å innføre rettningslinjer som Bergen for 2019, med at det er mulig, dersom 
ansatte vil reise på ferie/tur i 2019. Om man drar på ferie/tur blir alle ekstra kostnader dekka av 
bruker/pårørende. Kommunen yter ikkje ekstra reisestøtte. 
Nye retningslinjer for Alver kommune skal være klar innen 01.01.2020. 
 
Framlegget fekk 2 røyster og fall (B.Vatnøy-Frp og N.Øvreås-Frp). 
 

FO - 035/19  VEDTAK: 
Formannskapet bed om at retningslinjene for feriereiser for personar med bistandsbehov i Lindås, 

Meland og Radøy kommunar vert vurderte og samordna  i samband med opprettinga av Alver 

kommune.  Brukarar, brukarorganisasjonar og arbeidstakarorganisasjonar må involverast i prosessen.  

Framlegg til retningslinjer for Alver kommune skal leggjast fram for Alver kommunestyre, som skal 

vedta desse, gjeldande frå 01.01.2020. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

036/19: Tildeling frå Næringsfondet 2019 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Formannskapet vedtek å tildela til saman 1, 470 000 millionar i stønad frå Næringsfondet,  
som er vist i tabell 2, i samband med utlysninga av Søknad til Næringsfondet 1 mai 2019.  
 
Tabell 2: Prosjekter innstilt til bevilling 

 
   



16.05.2019 Formannskapet 
K.Vågstøl er ugild i handsaming av søknad 8 Reklamehuset og deltok difor ikkje i den saka. 
Søknad 8: Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke 
Søknad 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 9, 13 og 14  vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 036/19  VEDTAK: 
Formannskapet vedtek å tildela til saman 1, 470 000 millionar i stønad frå Næringsfondet,  

som er vist i tabell 2, i samband med utlysninga av Søknad til Næringsfondet 1 mai 2019.  

 

Tabell 2: Prosjekter innstilt til bevilling 

 
 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

037/19: Temaplan for kommunal infrastruktur; vatn, avløp og veg i Lindås 2019-2025 – 

høyring og offentlig ettersyn 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
 

· Temaplan for kommunal infrastruktur vatn, avløp og veg i Lindås 2019 – 2025 blir lagt ut 
på høyring og offentleg ettersyn i 3 veker 

   

16.05.2019 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 037/19  VEDTAK: 
 

· Temaplan for kommunal infrastruktur vatn, avløp og veg i Lindås 2019 – 2025 blir lagt ut på 

høyring og offentleg ettersyn i 3 veker 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

038/19: Årsrekneskap 2018 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
 

1. Kommunestyret godkjenner Lindås kommune sin årsrekneskap for 2018 

   

 16.05.2019 FORMANNSKAPET 



Økonomisjef Janne Sund orienterte. 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 038/19  INNSTILLING: 
 

1. Kommunestyret godkjenner Lindås kommune sin årsrekneskap for 2018 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

039/19: Årsmelding 2018 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
 

1. Kommunestyret tek årsmeldinga for 2018 til orientering 

   

16.05.2019 Formannskapet 
Økonomisjef Janne Sund orienterte. 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 039/19  INNSTILLING 
 

1. Kommunestyret tek årsmeldinga for 2018 til orientering 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

040/19: Finansrapport 2018 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
 

1. Kommunestyret tek finansrapport for 2018 til orientering 

  

16.05.2019 Formannskapet 
Økonomisjef Janne Sund orienterte. 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 040/19  INNSTILLING: 
 

1. Kommunestyret tek finansrapport for 2018 til orientering 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

041/19: Utviding av IKT Nordhordland kommunalt oppgåvefellesskap    

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 

1. Lindås kommune vedtar at IKT Nordhordland kommunalt oppgåvefellesskap vert utvida 
med kommunane Austevoll, Gulen og Samnanger.   

2. Lindås kommune vedtar samarbeidsavtalen  for IKT Nordhordland kommunalt 
oppgåvefellesskap slik den ligg føre.  

 16.05.2019 FORMANNSKAPET 



Det var 10 medlemmar tilstade i denne saka. 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 041/19  INNSTILLING: 
 

1. Lindås kommune vedtar at IKT Nordhordland kommunalt oppgåvefellesskap vert utvida 

med kommunane Austevoll, Gulen og Samnanger.   

2. Lindås kommune vedtar samarbeidsavtalen  for IKT Nordhordland kommunalt 

oppgåvefellesskap slik den ligg føre.  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

042/19: Politisk styringsstruktur og reglement for Alver kommune - høyring 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Saka vert lagt fram utan framlegg til vedtak. 

   

  

08.05.2019 Ungdomsrådet 
Lindås Ungdomsråd (LUR) har over 2 møte sett gjennom "Politisk styringsstruktur og reglement for 
Alver kommune", utelukkande med fokus på "Reglement for Ungdomsråd". 
LUR har følgjande innspill: 
- LUR er positive til talet på medlemmer foreslått frå ungdomsskulenivå og vidaregåande nivå (8/8 + 
3/3) 
LUR meiner at eit ungdomsråd med rundt 15 medlemmer er ein ok storleik. 
- LUR stiller seg spørrande til rekrutteringen frå "Andre lag og organisasjonar for ungdom". LUR 
meiner dette er for ope, og dessutan at det vil vera omfattande å finna gode system som sikrar gode 
val av medlemmer.  
LUR foreslår å sjå om t.d. dei kommunale ungdomsklubbane v/klubbstyret kan stilla med 1 
representant kvar. Med dagens kommunale tilbod, vil det tilseia 5 medlemmer (5 ungdomsklubbar).  
-LUR meiner at Fellesnemnda med hjelp av det politiske reglementet (eller på anna vis) må sikra at 
det lokale engasjementet frå ungdom ivaretas òg i Alver kommune. T.d. har Radøy ungdomsråd i dag 
17 representantar, og kan oppleva å bli redusert til 1 representant i Alver kommune.  
Eit "Demokratiprogram for barn og unge", lokale arbeidsgrupper, utvikling av elevrådsarbeidet, eller 
andre modellar, kan vera utgangspunkt for å sikra engasjement og påverknad frå ungdom der dei 
bur.  
- LUR meiner at reglementet bør vera meir konkret og gi retningslinjer for korleis medlemmer skal 
veljast.  
LUR foreslår at representantar frå ungdomskole til ungdomsrådet blir valt via elevråda. 
- LUR meiner det bør stå noko om opplæring i reglementet, for å sikra at nye medlemmer får nok 
opplæring. T.d. at ungdomsrådet skal ha 2 dagar med opplæring kvar haust.  
- LUR meiner at reglementet må seia noko om kva for aldersgrenser som gjeld for representantane.  
Når det gjeld forslag om godtgjersle til medlem og leiar av ungdomsrådet, har LUR følgjande innspill: 
- LUR støttar at det bør vera ein godtgjersle for medlemmene.  
I Alver kommune blir det stor reiseavstandar for mange av medlemmene. For å sikra oppmøte på 
møta, kan godtgjersle vera eit bra insentiv.  
- LUR er usikre på om satsane 0,07% og 0,05% er litt for høgt, og ber om at prosjektgruppa tar ei ny 
vurdering på satsen. LUR ønsker ikkje ein situasjon der ungdom blir vald inn i ungdomsrådet i den 
hensikten i å skulla tena pengar. Engasjement for ungdom og samfunnet må vera 
motivasjonsfaktoren. 
 

UR - 011/19  UTTALE: 
Lindås Ungdomsråd (LUR) har over 2 møte sett gjennom "Politisk styringsstruktur og reglement for 



Alver kommune", utelukkande med fokus på "Reglement for Ungdomsråd". 

LUR har følgjande innspill: 

- LUR er positive til talet på medlemmer foreslått frå ungdomsskulenivå og vidaregåande nivå (8/8 + 

3/3) 

LUR meiner at eit ungdomsråd med rundt 15 medlemmer er ein ok storleik. 

 

- LUR stiller seg spørrande til rekrutteringen frå "Andre lag og organisasjonar for ungdom". LUR 

meiner dette er for ope, og dessutan at det vil vera omfattande å finna gode system som sikrar gode val 

av medlemmer.  

LUR foreslår å sjå om t.d. dei kommunale ungdomsklubbane v/klubbstyret kan stilla med 1 

representant kvar. Med dagens kommunale tilbod, vil det tilseia 5 medlemmer (5 ungdomsklubbar).  

 

-LUR meiner at Fellesnemnda med hjelp av det politiske reglementet (eller på anna vis) må sikra at det 

lokale engasjementet frå ungdom ivaretas òg i Alver kommune. T.d. har Radøy ungdomsråd i dag 17 

representantar, og kan oppleva å bli redusert til 1 representant i Alver kommune.  

Eit "Demokratiprogram for barn og unge", lokale arbeidsgrupper, utvikling av elevrådsarbeidet, eller 

andre modellar, kan vera utgangspunkt for å sikra engasjement og påverknad frå ungdom der dei bur.  

 

- LUR meiner at reglementet bør vera meir konkret og gi retningslinjer for korleis medlemmer skal 

veljast.  

LUR foreslår at representantar frå ungdomskole til ungdomsrådet blir valt via elevråda. 

 

- LUR meiner det bør stå noko om opplæring i reglementet, for å sikra at nye medlemmer får nok 

opplæring. T.d. at ungdomsrådet skal ha 2 dagar med opplæring kvar haust.  

 

- LUR meiner at reglementet må seia noko om kva for aldersgrenser som gjeld for representantane.  

 

Når det gjeld forslag om godtgjersle til medlem og leiar av ungdomsrådet, har LUR følgjande innspill: 

 

- LUR støttar at det bør vera ein godtgjersle for medlemmene.  

I Alver kommune blir det stor reiseavstandar for mange av medlemmene. For å sikra oppmøte på 

møta, kan godtgjersle vera eit bra insentiv.  

 

- LUR er usikre på om satsane 0,07% og 0,05% er litt for høgt, og ber om at prosjektgruppa tar ei ny 

vurdering på satsen. LUR ønsker ikkje ein situasjon der ungdom blir vald inn i ungdomsrådet i den 

hensikten i å skulla tena pengar. Engasjement for ungdom og samfunnet må vera motivasjonsfaktoren. 

 

13.05.2019 Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
Ingen merknader, samrøystes.  
 

RMNF - 017/19  UTTALE: 
Ingen merknader. 

 

14.05.2019 ELDRERÅDET 
Merknad:  Eldrerådet meinar at her er det gjort eit godt arbeid.  
 
Ellers ingen merknader, samrøystes. 
 

ER - 012/19 UTTALE: 
     Eldrerådet meinar at her er det gjort eit godt arbeid. 

 

 

14.05.2019 Levekårsutvalet 



Levekårsutvalet vil spela inn følgjande i høyringa: 
1. Ved kvart utval bør det gjerast endring i teksten.   Det må stå kor mange medlemmer utvalet 

skal ha, og så: i tillegg kjem varamedlemmer. 
2. Bør takstnemnda nemnast i reglementet? 
3. Teksten:  Utvalet har normalt møte frå.., bør endrast til:  Utvalet sine ordinære møter starter 

normalt kl..... 
4. Om det viser seg at eit utval har for mange saker, bør ein sjå på fordelinga av 

arbeidsoppgåver på nytt. 
 

Framlegget vart samrøystes vedteke.  
 

LE - 014/19  VEDTAK/INNSTILLING/UTTALE: 
     Ved kvart utval bør det gjerast endring i teksten.   Det må stå kor mange medlemmer utvalet skal 

ha, og så: i tillegg kjem varamedlemmer. 

1. Bør takstnemnda nemnast i reglementet? 

2. Teksten:  Utvalet har normalt møte frå.., bør endrast til:  Utvalet sine ordinære møter starter 

normalt kl..... 

3. Om det viser seg at eit utval har for mange saker, bør ein sjå på fordelinga av 

arbeidsoppgåver på nytt. 

 

16.05.2019 Formannskapet 
Møtegodtgjersle for sakkyndig takstnemnd og klagenemnd må og vera med i oversikten. 
Formannskapet bed prosjektgruppa vurdere om faktiske omsorgsutgifter (legitimerte) skal dekkjast. 
Då fast godtgjersle for kommunestyremedlemmar og utvalsmedlemmar er likt bør ein fjerne fast 
godtgjersle for utvalsmedlemmar. 
Varaordførar: same vilkår som ordførar, sjukepengar mm 
Medlemmar i andre råd må og få dekkja tapt arbeidsforteneste. Vurdere i alle styrer, råd og utval. 
Formannskapet støttar følgjande punkt i uttalen ungdomsrådet  
 
Framlegget vart samrøystes vedteke 
 

FO - 042/19 UTTALE: 
Møtegodtgjersle for sakkyndig takstnemnd og klagenemnd må og vera med i oversikten. 

Formannskapet bed prosjektgruppa vurdere om faktiske omsorgsutgifter (legitimerte) skal dekkjast. 

Då fast godtgjersle for kommunestyremedlemmar og utvalsmedlemmar er likt bør ein fjerne fast 

godtgjersle for utvalsmedlemmar. 

Varaordførar: same vilkår som ordførar, sjukepengar mm 

Medlemmar i andre råd må og få dekkja tapt arbeidsforteneste. Vurdere i alle styrer, råd og utval. 

 

Lindås ungdomsråd - LUR - har følgjande innspill: 

- LUR er positive til talet på medlemmer foreslått frå ungdomsskulenivå og vidaregåande nivå (8/8 + 

3/3) 

LUR meiner at eit ungdomsråd med rundt 15 medlemmer er ein ok storleik. 

- LUR stiller seg spørrande til rekrutteringen frå "Andre lag og organisasjonar for ungdom". LUR 

meiner dette er for ope, og dessutan at det vil vera omfattande å finna gode system som sikrar gode val 

av medlemmer.  

LUR foreslår å sjå om t.d. dei kommunale ungdomsklubbane v/klubbstyret kan stilla med 1 

representant kvar. Med dagens kommunale tilbod, vil det tilseia 5 medlemmer (5 ungdomsklubbar).  

Når det gjeld forslag om godtgjersle til medlem og leiar av ungdomsrådet, har LUR følgjande innspill: 

 

- LUR støttar at det bør vera ein godtgjersle for medlemmene.  

I Alver kommune blir det stor reiseavstandar for mange av medlemmene. For å sikra oppmøte på 

møta, kan godtgjersle vera eit bra insentiv.  



 

- LUR er usikre på om satsane 0,07% og 0,05% er litt for høgt, og ber om at prosjektgruppa tar ei ny 

vurdering på satsen. LUR ønsker ikkje ein situasjon der ungdom blir vald inn i ungdomsrådet i den 

hensikten i å skulla tena pengar. Engasjement for ungdom og samfunnet må vera motivasjonsfaktoren. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

043/19: Melding/orientering til formannskapet 16.05.2019 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Meldinga vert teke til orientering. 

   

16.05.2019 FORMANNSKAPET 

 Utvikling i Knarvik inkl.eigedomsprosessar vert utsett til kommunestyremøte 23.05.2019 

 Utbygging av breidband og fiber vert utsett til kommunestyremøte 23.05.2019 

 Investeringar ved eigedomssjef Line Merete Valle 

 Økonomi ved økonomisjef Janne Sund 

 Fisketangen ved ass.rådmann Hogne Haugsdal  

 Bergen kommune sitt utspel om ny bom på Klauvaneset ved ordførar Astrid Aarhus Byrknes. 
 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 043/19  VEDTAK: 
Meldinga er teke til orientering. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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